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Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Kandidatansvarig Isak Apelqvist

Matansvarig Adam Molnar
Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:17.

§2 Val av justerare Isak Apelqvist väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis har varit med och lagat mat idag på förmiddagen.
• Alex har gjort PR till cocktailpartyt, ska skicka ut det idag. Deltog även

på park-hangout i söndags.
• Hugo har handlat till cocktailpartyt. Han har även tittat lite på repplagg.

Ska förhoppningsvis kunna införskaffa skjortor till på torsdag.
• Råde har läst sin överlämning igen, samt fixat en mall för årets mötes-

protokoll. Även lagat mat idag.
• Bohlin har laddat upp alla tentor för juni och juli, samt de tentor som

saknades i FUF050. Även jagat efter några diskret tentor. Har också lagat
mat på förmiddagen.

• Isak var med och handlade förra veckan och deltog på park-hangout i
söndags. Har letat efter kursutvärderare för den nya läsperioden. Årskurs
2 är helt löst. Det finns minst en kursutvärderare på alla kurser förutom
termon (FTF141).

• Adam handlade förra veckan till cocktailpartyt.
• Madicken var också med och handlade och var med på park-hangout. Har

lagat mat idag.

§5 Kurser
• Åk1: Inga nyheter än så länge.
• Åk2: Fackspråksföreläsaren i expfysen dök ej upp på föreläsningen. Wul-

can är sjuk, så till en början har man fått se Davids inspelade föreläs-
ningar från förra året istället i Komplex Analys.

• Åk3: Kurserna har inte börjat ännu, så inga nyheter att rapportera.
• Master: Vissa program har haft sina första föreläsningar.
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§6 Park-Hangout Några av oss deltog på Park-Hangout igår 27/8, som är en del av mottagning-
en för de internationella studenterna. Vi var där vi 11 och studenterna började
dyka upp vid 12.30. Vi hade med oss papper som vi uppmuntrade studenterna
att vika till något kul. Blev främst flygplan och någon enstaka båt. Vi infor-
merade om sektionen, men insåg också att sektionen i nuläget inte har något
stort utbud för internationella studenter. Vi var något underbemannade, men
det fungerade överlag bra. Hade varit kul att införa något arr som riktar sig
mot internationella studenter.

§7 Möte med PA Vi har möte med PA på onsdag (30/8) vid 12.30. Ortis har bokat ett rum. Han
ger info om vilket senare idag.

§8 Kursnämnder Mail kom innan sommaren om datum för alla kursnämnder. Isak har börjat
skickat kallelser. Första kursnämnden är 6/9. Som standard är vi inte med,
men kan haka på om kursutvärderarna vill ha oss där, eller om vi är särskilt
intresserade av en kurs.

§9 Cocktailparty Matlagning pågår för fullt. En del ingredienser vi behöver har ej inhandlats, så
kompletterande köp behöver göras. Vi har ett arbetsschema. Det är lite ont om
folk tillgängliga efter lunch imorgon, men förhoppningsvis hinner vi långt idag.
DP kommer börja preppa inför pubrundan på onsdag. Ortis ska även kontakta
Gibraltar Pizzeria om pizzadegar.
På torsdag tänker vi göra ett inspring på Nollans föreläsning vid 08.45 och
informera om cocktailpartyt. De flesta i år 2 kan var med då. Vi kommer att
ha access till Nexus från och med kl. 16. Alex ska printa ut och sätta upp
pr-affischer inom en snar framtid.

§10 Aspning för
årskursrepresentant

Vi bör börja tänka på att skaffa en årskursrepresentant. På föreningskvällen
verkade det som att det skulle kunna finnas folk som är intresserade. Efter
en kort diskussion beslutas att endast ha ett asp-tillfälle. Ortis föreslår att ha
aspningen LV2, men korrigerar till LV4 efter att det påpekas att mottagningen
fortfarande pågår då. En idé om att erbjuda mat på asptillfällets lyfts fram,
men det bestäms att detaljplanering får vänta till efter cocktailpartyt.

§11 Övriga frågor Isak frågar om när och hur kursutvärderare uppdateras på ftek. Bohlin säger
att han löser det när alla kursutvärderare är utvalda.
Råde anmärker på att det finns dåligt med gamla tentor på ftek i masterkur-
ser. Bohlin påpekar att det finns väldigt många masterkurser så det är svårt
att hålla alla uppdaterade. Ett förslag vore att försöka hålla de obligatoriska
kurserna i de masterprogram som tillhör sektionen någorlunda uppdaterade.

§12 Nästa möte Tis 5/9 12.01 i Accessorn.

§13 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:58!

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Isak Apelqvist
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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